

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

Бахарева Е. А. Преподаватель РКИ Уральского государственного экономического университета; Екатеринбург, Россия.

Bakhareva E. A. teacher of RFL of Ural State University of Economics, Ekaterinburg, Russia.

79090009512@yandex.ru

Башанова М. А. Старший преподаватель кафедры восточных языков Сибирского федерального университета; Красноярск, Россия.

Bashanova M. A. Senior Lecturer at the Department of East Asian Languages of Siberian Federal University; Krasnoyarsk, Russia.

mashabashanova46@gmail.com

Белова А. В. Кандидат филологических наук, доцент кафедры русского языка Северо-Западного государственного медицинского университета; Санкт-Петербург, Россия

Belova A.V. Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language of North-Western State Medical University; Saint Petersburg, Russia.

ioanna.ventura@gmail.com

Ганем В. А. Кандидат филологических наук, доцент кафедры русского языка для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия.

Ghanem V. A. Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students of Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

rius2012@bk.ru

Гэ Мэндань, аспирант кафедры иностранных языков и перевода Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Китай.

Ge Mengdan. Postgraduate student of Ural state pedagogical university; teacher of primary school №7; Tieling, Liaoning province, China.

1441666943g@gmail.com

Дюзенли М. В. Кандидат филологических наук, доцент кафедры русского языка для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия.

Dyuzenli M. V. Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students of Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

mashatolm@rambler.ru

Жукова Т. А. Кандидат филологических наук, доцент кафедры русского языка и литературы Университета китайской культуры; Тайбэй, Тайвань.

Zhukova T. A. Ph.D. of Philological Sciences, Assistant Professor at the Department of Russian Language and Literature of the Chinese Culture University; Taipei Taiwan.

tatianazhkv@gmail.com

Киселева К. К. Старший преподаватель Подготовительного отделения для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия.

Kiseleva K. K. Senior teacher at the Preparatory Department of Russian for Foreign Students of Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

ismyashi@gmail.com

Кокорина Н. А. Старший преподаватель кафедры русского языка для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия.

Kokorina N. A. Senior teacher at the Department of Russian Language for foreign students of Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

nat-ala-ko@mail.ru

Короткевич И. И. Кандидат филологических наук, доцент, заведующий кафедрой русского языка как иностранного Белорусского государственного университета; Минск, Республика Беларусь.

Karatkevich I. I. Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor, Head of the Department of Russian as a Foreign Language of Belarusian State University; Minsk, Republic of Belarus.

SavitskajaII@bsu.by

Ли Шимэй. Аспирант Уральского государственного педагогического университета; учитель начальной школы № 7; Телин, провинция Ляонин, КНР.

Postgraduate student of Ural state pedagogical university; teacher of primary school №7; Tieling, Liaoning province, China.

shimei.lily@gmail.com

Михайлова О. А. Старший преподаватель кафедры русского языка для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия.

Mikhajlova O. A. Senior teacher at the Department of Russian Language for foreign students of Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

krolishna@gmail.com

Просвирнина И. С. Канд. филол. наук, доц. кафедры русского языка для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия

Prosvirnina I. S. Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Department of Russian as a foreign language Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

prosvirniny@mail.ru

Созина Т. Н. Кандидат филологических наук, доцент Подготовительного отделения для иностранных учащихся Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина; Екатеринбург, Россия.

Sozina T. N. Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Preparatory Department of Russian for Foreign Students of Ural Federal University named after the first president of Russia B. N. Yeltsin; Ekaterinburg, Russia.

tanyakost7203@rambler.ru

Чжу Хуэйпин. Аспирант Уральского государственного педагогического университета; Екатеринбург, Россия.

Zhu Huiping. Postgraduate student of Ural state pedagogical university; Ekaterinburg, Russia.

alinna2000@126.com